
Referat – møte tirsdag 07.02.2023 for FAU-representanter 

 

Tilstede: 1.klasse: Linn Engelstad 
2.klasse: Stine Ødegaard (2a), Kine Olsen (2b) 
3. Abdi Noor og Hajar Lazar 
4.klasse: Linn Beate3 
5.klasse: Violeta Z.Salame (5b) 
6.klasse:  
Fra skolen: Solvor (rektor), Fredrik (AKS) 
Fravær: Fatha Deria (3a), Farida Matieva (6b), Vibeke Blindheimsvik (6a) 

Møteleder: Linn Beate Woll  
Referent: Linn Engelstad 
Ordstyrer: Linn Beate Woll 
Tid: 18.00-20.00 
Sted: Skolen – AKS (inngang ved gymsalen) 

 

Sak 
nr. 

Melder Agenda/referat:  Tid 

  
 
 

Oppdatering skole/AKS  
- Neste skoleår: kabalen for lærerstaben og 

skolestartere for neste år jobbes med.  
Innkalles til foreldremøte for skolestartere etter 
vinterferien. 

- 7.trinn: Mye uro i 7.trinn, dynamikken mellom 
elevene er utfordrende. Er satt inn flere voksne på 
trinnet. Følges tettere opp.  

o Jobbes med å bygge tettere relasjoner både 
innad på skolen, men også på tvers av 
skolene 

o Foreldremøte for 7.trinn med politiet felles 
for Bjørndal og Seterbråten skole.  

- 17.mai: Skolen har bestemt at det ikke blir 17.mai 
tog i byen i år, både pga. ønske om langfri for 
lærere og pga. budsjett.  

AKS:  
- Mer enn 50% av 6.trinn har søkt «jobb» på AKS. 

Alle som har søkt rullerer på å være på AKS. Målet 
er å knytte trinnene sammen, barna får ansvar for 
aktivitet/lek med en voksen til stede. 

- Lesing og lekser er nå i gang for de som vil på 2. og 
3.trinn.  

- Vinterferien: uke 8, flere forskjellige aktiviteter. 
Rulleskøyter i gymsalen for de som har det, 
Robotprogrammering, Star har tatt kurs i Trygg av 

 



Natur – livsmestring og folkehelse i naturen. Skal ha 
to veiledere med derfra i vinterferien 
(Påmeldingsaktivitet). Tur til Nasjonalmuseet.  

05/23  Trafikk 
- Det ble gjennomført telling av antall personer som 

krysser veien mellom kl. 08 og 0830, 19/1-23.  
o Mina Beiteplukksvei  
o  Bjørnåsen bhg 
o Thon Dønhaugsvei 
o ved gangveien som kommer ned fra 

Meklenborg 
- Totalt var det 296 kryssninger, grensen for gangfelt 

er 40 kryssninger i maks timen (per kryssningssted), 
vi var over på alle punktene.  
 

- Årsmiddeltallet for antall biler i området er 
registrert med 500 biler per i dag, men dette tallet 
er ikke oppdatert siden 2005 og er derfor trolig 
mye høyere i dag, pga stor boligutbyggning siden 
den gang.  

 
- Videre plan: tellingen skal oppsummeres og 

sammen med forslag til utbedring sendes som mail 
til Bymiljletaten.  

 

06/23  17. mai komite 
Oppdatering og fordeling av aksjoner 

- Linn Beate tar kontakt med Bjørndal Skole og Fau 
ang. 17.mai arrangement på ettermiddagen.  

- Flaggheising på skolen –foreldre ansvarlig?  

 

Utgår  Sosiale fellestreff med Bjørndal skole? 
 
Har Vibeke allerede nå noe informasjon og tanker knyttet 
til hvordan dette kan tas opp igjen når hun blir ny daglig 
leder av Frivillighetssentralen?.  
 

- Utsettes da Vibeke er fraværende de neste 
månedene.  

 

07/23  Oppdatering pappatreff  
Kom en del fedre på pappatreffet. Var veldig hyggelig, ble 
kjent med flere man ikke kjente hverandre fra før av.  
Har lyst til å gjøre det igjen J  
 

 

08/23  Mammatreff 
Nytt treff 16.februar.  
Litt annerledes opplegg neste gang, mindre grupper med 
ulike grupper.  
Linn Beate kontakter skolen for rom til mammatreffet.  

 



  Eventuelt 
- Det er siden sist sjekket opp hvem som er 

grunneier for området bak skolen/skråningen ned 
mot gangveien 

o Skolen er også grunneier for dette området  
Bruks- og gårdsnummer(matrikkelnumer): 
187/238. Selve tomten er registrert på Oslo 
Kommune; Undervisningsbygg.  

§ Det er derfor skolen som må melde 
ønske om bedre belysning i 
skråningen.  
 

- Violeta får alle krysselistene/kopi av disse. 
o 1.a har levert. Mangler fremdeles 

krysselistene for de andre trinnene.  
 

- FAU syns det er meget uheldig at skolen har 
bestemt at det ikke blir noe 17.mai tog i byen i år. 
Det er veldig synd at Bjørndal ikke er representert i 
det hele tatt i Oslo sitt 17.mai offisielle tog.  
 

- Til neste møte:  
o 17.mai flaggheising – skal være på 

Seterbråten skole i år. Hvordan 
gjennomføres dette?  

o Det ble i BU møte 16/2 enstemmig vedtatt 
at Bydelsutvalget ber Bymiljøetaten om å 
utrede trafikksikkerheten i hele 
Bjørnåsveien – ønskelig at skolen (i tillegg til 
FAU) også melder bekymringene sine til 
Bymiljøetaten.  

 

 


